



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 王赫麟

职务: 律师

邮箱: wanghelin@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

Name: Helin Wang

Position: Lawyer

Mailbox: wanghelin@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

北京交通大学法学学士。

Education

Bachelor of Laws, Beijing Jiaotong University.

专业经历

曾在央企担任法务，现为北京市海勤律师事务所律师。

Professional Experience

Attorney Wang previously served as in-house counsel at a central state-owned enterprise (SOE) and is currently practicing at Beijing Highking Law Firm.

执行领域及专长

王赫麟律师主要职业领域为各类民商事诉讼及非诉业务等。

王赫麟律师在担任央企法务期间累计处理各种涉及建设工程相关的纠纷案件60余件，熟悉各类案件从立案到执行阶段的各类规定及各个流程；参与了数个标准化合同模板的制定工作。

律师执业后，先后处理各类民商事诉讼案件30余件。王赫麟律师凭借深厚的专业积淀与严谨的执业作风，在建设工程及民商事领域持续为客户提供优质法律服务，赢得多家企业客户的高度信赖与持续委托。

Practice Areas

Attorney Wang specializes in civil and commercial litigation and non-contentious matters.

During his tenure as in-house counsel at the SOE, he handled over 60 construction-related dispute cases, gaining comprehensive expertise in procedural regulations and workflows from case filing to execution. He also contributed to the development of standardized contract templates for large-scale projects.

Since transitioning to legal practice, he has resolved 30+ civil and commercial litigation cases. Leveraging profound professional expertise and a rigorous practice style, Wang Helin delivers high-quality legal services in construction engineering and commercial law, earning consistent trust and recurring mandates from corporate clients.

工作语言

中文 英文

Language Skills

Mandarin and English